

Main panel-English/French:

DIN 01941593

Pr Wound Treatment

**NEOMYCIN (AS SULFATE) AND GENTIAN VIOLET TOPICAL SPRAY SOLUTION
SOLUTION TOPIQUE DE NÉOMYCINE (SOUS FORME DE SULFATE) ET DE VIOLET DE GENTIANE À VAPORISER**

**VETERINARY USE ONLY
USAGE VÉTÉRINAIRE SEULEMENT
ANTIBIOTIC
ANTIBIOTIQUE**

Warnings: No withdrawal period is required when treated according to the label. This spray will stain. When handling the product, avoid inhalation, oral exposure and direct contact with skin or eyes. Keep out of reach of children.

Mises en garde : Un délai d'attente n'est pas requis pour quand les directives de l'étiquette sont suivies. Ce produit va tacher. Lors de la manipulation du produit, éviter l'inhalation, l'exposition orale et le contact direct avec la peau ou les yeux. Garder hors de la portée des enfants.

500 mL



Side panel-English:

Active Ingredients:

Neomycin (as neomycin sulfate) 1 mg/mL
Gentian violet 2.4 mg/mL

Indications:

Wound Treatment is a topical antibacterial for use as a wound dressing for minor cuts and abrasions of cattle, sheep and horses.

Note: Do not use on or near the udder.

Directions for use:

Sprayer: Open the spray nozzle by twisting in a counter-clockwise direction for fine spray or stream. ALWAYS USE IN UPRIGHT POSITION.

Wounds: For topical use only. For minor cuts and abrasions, spray onto the affected area from a distance of approximately 15 cm by depressing trigger. Repeat every 6 to 12 hours until improvement occurs or for a maximum of 6 applications.

Contraindications:

Do not apply to extensive areas of the body. Do not use in deep wounds or body cavities.

Cautions:

If redness, irritation or swelling persists or increases, discontinue use and re-evaluate the diagnosis.

Storage:

Store at room temperature (15°C - 30°C).

8794B Rev. 09/17

UPC 6 23375 40430 5

Manufactured by / Fabriqué par:

Citadel Animal Health /

Santé Animale

Cambridge ON, N3C 2W4

Distributed by/ Distribué par:

Bimeda-MTC Animal Health Inc. /

Santé Animale Inc.

Cambridge, ON N3C 2W4

www.bimeda.com

Side panel-French:**Ingrédients actifs :**

Néomycine (sous forme de sulfate de néomycine) 1 mg/mL

Violet de gentiane 2,4 mg/mL

Indications :

Wound Treatment est un produit antibactérien topique à utiliser comme pansement sur les coupures mineures et les éraflures des bovins, des moutons et des chevaux.

Remarque: Ne pas utiliser sur le pis ou près du pis.

Mode d'emploi :

Aérosol: Ouvrir le gicleur en le tournant dans le sens inverse des aiguilles d'une montre pour l'obtention d'un jet léger ou vaporeux. UTILISER TOUJOURS DANS UNE POSITION VERTICALE.

Plaies: Pour usage topique seulement. Pour les coupures mineures et les éraflures, vaporiser sur la région atteinte d'une distance d'environ 15 cm en appuyant sur la gâchette. Répéter toutes les 6 à 12 heures jusqu'à amélioration ou pour un maximum de 6 applications.

Contre-indications:

Ne pas appliquer sur une trop vaste partie du corps. Ne pas utiliser sur les plaies profondes, ni dans les cavités du corps.

Précautions:

Si des rougeurs, des irritations ou des enflures persistent ou augmentent, cesser l'usage de ce produit et réévaluer le diagnostic.

Entreposage:

Garder à la température ambiante (15°C - 30°C).